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Abstract (en)
The assembly has a product application device (10) with a heating stand that is in shape of finger, and a composition to be applied on eyelashes,
where the composition has a property i.e. jelly like characteristic, that varies based on temperature. The composition is contained in a hollow shaped
applicator end (20), where the end has shape adapted to its mounting on the stand by a fitting. The composition is contained in a form of powdered,
gelled, pasty or liquid substance in which the heating stand is immersed for charging the composition. An independent claim is also included for a
method for making-up eyelashes.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un ensemble (10, 20) comportant : - un dispositif d'application (10) comportant un support chauffant, - une
composition a appliquer sur les cils, présentant au moins une propriété qui varie en fonction de la température, la composition étant contenue dans
un embout applicateur (20) ayant une forme adaptée a son montage par emmanchement sur le support chauffant ou la composition étant contenue
dans un récipient sous la forme d'une masse pulvérulente dans laquelle le support chauffant peut étre immergé pour se charger en composition.
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